
 

Sammanfattning från 
regionstyrelsen den 4 juni 
2024

Ärenden och tillhörande handlingar 

På sidan publiceras sedan protokollet från mötet. I protokollet står också vilken 
hållning/position de politiska partierna haft i de olika ärendena, yrkanden, 
yttranden och reservationer. 

Miljöredovisning 2023 
Regionstyrelsen har beslutat att godkänna miljöredovisningen för 2023. 

Region Västerbotten antog år 2021 en Miljö- och klimatstrategi. Målen följs upp 
årligen i en miljöredovisning.  

- Inom klimatområdet har man haft ett särskilt fokus på omställning till 
fossilfria transporter.  

- Inom området hälsosam och giftfri miljö har det skett en ökning av antal 
verksamheter som registrerar och riskbedömer de farliga kemikalier som 
de använder.  

- Inom området hållbar resursanvändning har man fortsatt arbetet med 
energieffektiviseringsåtgärder, likaså arbetet med att främja den cirkulära 
användningen av material. 

Jämställdhetsanalys i bolag 2023 
Regionstyrelsen har beslutat att godkänna en analys av jämställdhetsarbetet som 
gjorts i ett urval av regionens bolag. Syftet med analysen har varit att öka 
kunskapen om nuläge samt att ta fram förslag på åtgärder för fortsatt arbete.  

Rapporten visar att det generellt finns en hög medvetenhet och aktivt arbete 
inom bolagen kring jämställdhet men att regionen skulle kunna vara tydligare i sin 
styrning för jämställdhet via ägardirektiv och uppföljningsprocesser. Män är i 
majoritet bland regionens bolagsstyrelserepresentanter, och i synnerhet för 
styrelseordförandeposterna. 

Regionstyrelsens förvaltning ska nu analysera på vilket sätt rapportens 
rekommendationer kan tas vidare i det fortsatta arbetet. 

https://meetingsplus.vll.se/committees/regionstyrelsen/mote-2024-06-04


 
 
 
 
 

Region Västerbottens finansrapport per mars 2024 
En likviditets-, portfölj- och skuldsammanställning för Region Västerbotten har 
upprättats för perioden 2005-08-31 – 2024-03-31. 

Den totala portföljen utvecklades + 3,8 % vilket är -0,6 % mot jämförelseindex 
som utvecklades +4,4 % under månaden. 

Aktieportföljen utvecklades + 5,6 % under månaden, vilket är -0,4 % mot index, 
som gick +6,0 %. 

Ränteportföljen utvecklades +0,6 %, vilket är +0,2 % mot index som gick +0,4 %. 

Alternativportföljen har för närvarande inga innehav.  

Portföljen ligger något överviktad mot utländska aktier. 

Likvida medel uppgick till 82 miljoner kronor till 3,49 % ränta. 

Totala lån uppgick till 2 220 miljoner kronor till en genomsnittsränta på 2,7%. 

Under mars refinansierades två lån som förföll. Totalt 400 miljoner kronor. 

Ränta på de nya lånen uppgår till 3,309 % respektive 3,363 % vilket innebär en 
högre genomsnittlig ränta i skuldportföljen. 

Regionstyrelsen har beslutat att godkänna finansrapporten per mars 2024. 

Region Västerbottens finansrapport per april 2024 
En likviditets-, portfölj- och skuldsammanställning för Region Västerbotten har 
upprättats för perioden 2005-08-31 – 2024-04-30. 

Den totala portföljen utvecklades + 0,5 % vilket är + 0,6 % mot jämförelseindex 
som utvecklades -0,1 % under månaden. 

Aktieportföljen utvecklades + 0,8 % under månaden, vilket är + 0,8 % mot index, 
som gick -0,0 %. 

Ränteportföljen utvecklades +0,0 %, vilket är +0,1 % mot index som gick - 0,1 %. 

Alternativportföljen har för närvarande inga innehav. 

Portföljen ligger något överviktad mot utländska aktier. 

Likvida medel uppgick till 358 miljoner kronor till 3,6 % ränta. 

Inga förändringar har skett i låneportföljen i april. Totala lån uppgick till 2 220 
miljoner kronor med en genomsnittsränta på 2,7 %. 

Regionstyrelsen har beslutat att godkänna finansrapporten per april 2024. 

Svar på initiativärende Humanitärt stöd vid kris och krig med 
anledning av Gaza 
Vid regionstyrelsens sammanträde i december 2023 lämnade Peter Olofsson (S), 
Jonas Karlberg (V) och Emma Lindqvist (MP) in initiativärendet "Humanitärt stöd 
vid kris och krig med anledning av Gaza". 

I ärendet yrkar man: 



 
 
 
 
 

• Att efterhöra från berörda myndigheter vilka behov som finns av stöd och 
hjälp till sjukvård i Gaza och Palestina. 

• Att Region Västerbotten ställer sig i grunden positiv till förfrågningar från 
personal i de fall de önskar arbeta humanitärt som frivilliga i eller 
anknytning till krig och konflikter. 

Av svaret från regionstyrelsens förvaltning framgår bland annat att materiellt 
bistånd till andra länder i form av exempelvis läkemedel, förbrukningsmateriel 
och medicinteknisk utrustning, hanteras via Myndigheten för samhällsskydd och 
beredskap (MSB) samt Socialstyrelsen.  

Samordning av bistånd sker på nationell nivå och förmedlas via etablerade 
internationella mekanismer, bland annat via Världshälsoorganisationen (WHO) 
och Emergency Response Coordination Centre (ERCC), för att säkerställa att det 
kommer till största möjliga nytta. 

Beslut om eventuella bistånd i någon form kommer att gå via Regeringskansliet, 
för att sedan samordnas av främst Socialstyrelsen och MSB. 

Region Västerbotten har inte tagit emot förfrågningar om materiellt bistånd eller 
om mottagande av patienter sedan den väpnade konflikten i Gaza och Palestina 
startade. Det man har kännedom om i nuläget är att det pågår dialog och arbete 
om detta på internationell nivå. 

Angående förslaget att ställa sig positiv till förfrågningar från personal som önskar 
arbeta som frivilliga i eller i anknytning till krig och konflikter, gäller att 
medarbetare inte har någon lagstadgad möjlighet eller rätt via kollektivavtal för 
detta arbete. Däremot kan närmsta chef, om verksamheten tillåter, bevilja en 
vanlig tjänstledighet under en tidsbegränsad period. 

Regionstyrelsen beslutar att: 

• Förslaget om att efterhöra från berörda myndigheter vilka behov som 
finns av stöd och hjälp till sjukvård i Gaza och Palestina ska anses vara 
besvarad. 

• Att bifalla förslaget om att arbetsgivaren ställer sig i grunden positiv till 
förfrågningar från personal i de fall de önskar arbeta humanitärt som 
frivilliga i eller anknytning till krig, om förutsättningarna för en ledighet 
kan uppnås. 

Svar på initiativärende Nyttja medlemskap i Kommuninvest 
Ewa-May Karlsson (C) föreslår i ett initiativärende till att man beslutar: 

• ge regiondirektör i uppdrag att undersöka möjligheten att nyttja KI-Finans 
i Region Västerbotten. 

• ge regiondirektör i uppdrag att vid framtagandet av förslag till ny 
finanspolicy använda sig av handboken för finanspolicys som 
Kommuninvest tagit fram. 

Av svaret från regionstyrelsens förvaltning framgår att regionen har löpande 
kontakt med Kommuninvest och använder deras produkter och tjänster när det 
passar regionens behov. Regionen tar även stöd av andra företag och 



 
 
 
 
 

organisationer och ser det som en naturlig del i att säkerställa en ändamålsenlig 
och effektiv finansförvaltning. 

Regionstyrelsen har beslutat att initiativärendet anses vara besvarat. 

Godkännande om att fortsätta FVIS-programmet med 
underskott mot budget 2024 
FVIS-programmet (Framtidens vårdinformationsstöd) har en tilldelad budget om 
75 miljoner kronor/år, fördelat över programperioden (2020–2025). 

FVIS senaste prognos i maj 2024, är att man för 2024 ligger över tilldelad budget 
med 55 miljoner kronor.  Orsaker till den nya kostnadsbilden beror främst 
förseningar från leverantören, nya initiativ för att förbättra systemet och 
framskjutet driftstartsdatum. 

Regionstyrelsen har beslutat att godkänna en fortsättning av FIVS-programmet, 
vilket innebär ett underskott på 55 mkr mot budget 2024. 

Granskning leverantörsfakturor betalda efter förfallodatum 
Revisorerna har granskat leverantörsfakturor betalda efter förfallodatum. 

Revisorerna lämnar följande rekommendationer till regionstyrelsen: 

- Säkerställ att det på verksamhetsnivå genomförs riskanalyser för 
attesteringsprocesser.  

- Verksamheterna behöver bland annat analysera behovet av 
verksamhetsspecifika rutiner.  

- Säkerställ att berörda verksamheter, utifrån ovanstående riskanalyser, 
upprättar egna rutiner för attesteringsprocesserna. 

- Säkerställ att det genomförs kontroller av attestering och analyser av 
attesteringsprocesser i syfte att identifiera brister och motverka risken att 
fakturor blir för sent betalade. 

- Säkerställ att det finns en helhetsbild med en riskanalys över fakturaflödet 
i regionen. Utifrån ett kontrollperspektiv bör styrelsen bland annat 
analysera följderna av att det i regionen finns olika system för 
hanteringen av fakturor. 

I sitt svar på granskningen beskriver regionstyrelsen beskriver de åtgärder som 
man vidtar med anledning av revisionens rekommendationer (se handlingar för 
ärende 16). 

Regionstyrelsen har beslutat att lämna över yttrandet till revisionen.  

Granskning av regionens upphandlings- och inköpsverksamhet 
Revisorerna har granskat regionens upphandlings- och inköpsverksamhet. 
Revisorerna har i granskningar under 10 års tid identifierat brister inom 
upphandlings- och inköpsverksamheten. Otillräckligt upphandlingsstöd kan få 
stora konsekvenser för regionen som årligen köper in varor och tjänster för 6 
miljarder kronor.  



 
 
 
 
 

Revisionen konstaterar att regionstyrelsens förvaltning har svårt att möta 
verksamheternas behov av upphandlingsstöd och gör bland annat dessa 
iakttagelser i granskningen: 

- Upphandling- och inköpsverksamheten i regionstyrelsens förvaltning har 
haft hög personalomsättning och svårigheter att rekrytera rätt 
kompetenser. 

- Upphandlingskön i regionen är lång. Det finns också brister i 
avtalsförvaltningen. Verksamheter har genomfört inköp utanför avtal, 
vilket medfört ökade kostnader. 

- Det har saknats viktiga styrande dokument. Det saknas bland annat 
riktlinjer för direktupphandling, vilket är ett krav enligt lagen om offentlig 
upphandling (LOU). 

Revisorerna rekommenderar regionstyrelsen; 

- Säkerställ att upphandlings- och inköpsverksamheten i regionstyrelsens 
förvaltning har tillräcklig förmåga att tillgodose verksamheternas behov 
av stöd. 

- Säkerställ att det finns beslutade riktlinjer och rutiner för upphandlings- 
och inköpsprocessen. Det behövs bland annat tydligare direktiv i regionen 
för prioriteringar av upphandlingar och inköp. Det behövs också beslutade 
riktlinjer för direktupphandling för att uppfylla kraven i LOU.  

- Säkerställ en tillräcklig uppföljning av upphandlings- och 
inköpsverksamheten. I detta ligger att styrelsen utvecklar uppföljningen 
av fullmäktiges uppdrag att införa en styrd inköpsprocess och 
standardsortiment. 

I sitt svar på granskningen beskriver regionstyrelsen beskriver de åtgärder som 
man vidtar med anledning av revisionens rekommendationer (Se handlingar  för 
ärende 17)  

Regionstyrelsen har beslutat att lämna över yttrandet till revisionen.  

Upphandling av Hotell och Logi - fastställande av 
upphandlingsdokument 
Regionstyrelsen har beslutat att upphandling av Hotell och Logi vid tjänsteresor 
får inledas. 

Upphandlingen gäller hela organisationens behov av hotell och logi och omfattar 
följande fem anbudsområden: 

 Skellefteå, Lycksele, Umeå, Arlanda och nationella kedjor på andra orter. 

Avtalsperioden är totalt 4 år. 

Sammanträdesplan för regionstyrelsen 2025 
Regionstyrelsen har beslutat om följande sammanträdesdagar för 2025: 

• 11 februari 

• 18 mars 

• 8 april 



 
 
 
 
 

• 6 maj 

• 3 juni 

• 9 september 

• 30 september 

• 21 oktober 

• 9 december 

Regionstyrelsens budget-kickoff äger rum den 5 maj 2025. 

Överenskommelse Kunskapsnätverket för samisk hälsa 
Regionstyrelsen har beslutat att anta en överenskommelse för kunskapsnätverket 
för samisk hälsa. 

I enlighet med överenskommelsen förbinder sig regioner som ingår i 
Kunskapsnätverket för samisk hälsa att: 

1. Genom politiskt beslut ställa sig bakom Strategi för samisk hälsa - en hälso- och 
sjukvård som bidrar till en god och jämlik hälsa för samer 2020–2030 

2. Säkerställa att regionen har anställd personal - länskoordinatorer – med 
uppdrag att arbeta för målen i Strategi för samisk hälsa tillsammans med övriga 
regioner i Kunskapsnätverket för samisk hälsa 

3. Säkerställa Kunskapsnätverket för samisk hälsas samordnande funktioner 
genom att bidra till grundfinansieringen. 

Överenskommelsen gäller från år 2025 och 3 år framåt, förlängning kan därefter 
ske med 3 år i taget så länge ingen säger upp överenskommelsen minst 12 
månader innan den ska förlängas. 

Bakgrund: Kunskapsnätverket för samisk hälsa är ett samarbete mellan Region 
Dalarna, Region Jämtland Härjedalen, Region Norrbotten, Region Västerbotten, 
Sametinget och fem samiska organisationer. 

Grundfinansieringen fördelar sig på regionerna med hänsyn tagen till storleken på 
respektive regions samiska befolkning. För detta ändamål har Sametingets 
röstlängd använts. För region Västerbottens del uppgår finansieringen till 376 600 
kr. 

Kunskapsnätverket för samisk hälsa har sin organisatoriska hemvist på 
Glesbygdsmedicinskt centrum (GMC) i Region Västerbotten. 

Regionstyrelsens tertialrapport per april 2024 
Regionstyrelsen redovisar efter första tertialet en negativ budgetavvikelse på 60 
miljoner kronor och en nettokostnadsutveckling på 9,2 procent. 

Prognosen för året är ett underskott mot budget på 111 miljoner kronor. Den 
negativa prognosen förklaras främst av höga kostnader för införande och drift av 
vårdinformationsstödet Cosmic samt ökade pensionskostnader. 

Investeringsutgifterna uppgår efter april till 252 miljoner kronor och för året 
prognosticeras ett utfall på 996 miljoner kronor vilket innebär en negativ avvikelse 



 
 
 
 
 

mot budget på 66 miljoner kronor. Hela avvikelsen ligger inom 
investeringsområde fastighet. 

Kompetensförsörjningen är utmanande för många enheter. Det är svårt att 
behålla och rekrytera rätt kompetens, framför allt inom IT och medicinsk teknik 
samt inköp och upphandling. 

Under perioden har man bland fattat ett inriktningsbeslut för att uppföra nya 
vårdbyggnader i Skellefteå. Ett annat beslut med påverkan på både verksamhet 
och ekonomi var att driftstarten för Cosmic flyttades fram till våren 2025. 

Regionstyrelsen har beslutat att fastställa sin tertialrapport per april 2024. 

Regionstyrelsen uppmärksammar också regionfullmäktige om befarade 
underskott mot budget 2024 samt att arbete med kostnadsminskande åtgärder 
pågår. 

Region Västerbottens tertialrapport per april 2024 
Tertialrapport per april är regionstyrelsens första uppföljningsrapport till 
regionfullmäktige. I rapporten lämnas en redogörelse för väsentliga händelser och 
skeenden som haft påverkan på Region Västerbottens ansvarsområden och 
ekonomi under uppföljningsperioden. 

Prognosticerat budgetunderskott för verksamhetens nettokostnader för regionen 
efter första tertialet är 732 miljoner kronor. Regionstyrelsen, hälso- och 
sjukvårdsnämnden och regionala utvecklingsnämnden gör alla bedömningen att 
de inte kommer att hålla sin budget 2024. 

Det pågår aktiviteter med bedömning om att viss effekt kommer under hösten 
2024, men ytterligare åtgärder behöver vidtas för att komma till rätta med 
avvikelserna. 

I årsredovisning 2023 åberopade Region Västerbotten synnerliga skäl att inte 
återställa den del av det negativa balanskravsresultatet som kunde knytas till 
inflationens påverkan på pensionskostnaderna. Vid tertialrapporteringen görs en 
bedömning av balanskravsresultatet för helåret. 

Prognostiserat balanskravsresultat för 2024 är negativt med 1 231 miljoner 
kronor. Regionen har även ett negativt balanskravsresultat på 239 miljoner kronor 
från 2023 att återställa senast 2026. 

Styrelsen uppmärksammar regionfullmäktige om att det kommer krävas kraftfulla 
åtgärder och prioriteringar för att nå en ekonomi i balans. 

Regionstyrelsen har beslutat att fastställa Region Västerbottens tertialrapport per 
april 2024. 

Regionstyrelsen uppmärksammar fullmäktige om att hälso- och 
sjukvårdsnämnden, styrelsen och regionala utvecklingsnämnden bedömer att de 
inte kommer att nå en budget i balans vid årets slut. 

Regionstyrelsen föreslår att regionfullmäktige beslutar att godkänna Region 
Västerbottens tertialrapport per april 2024. 



 
 
 
 
 

Med utgångspunkt i kommunallagen och god ekonomisk hushållning behöver 
regionstyrelsen, hälso- och sjukvårdsnämnden och regionala utvecklingsnämnden 
göra prioriteringar och genomföra omställningsarbetet. 

Tågstrategi 2040. Norrtåg 2040 - en tågvision 
Regionstyrelsen föreslår att regionfullmäktige beslutar att Region Västerbotten, 
som är den regionala kollektivtrafikmyndigheten i Västerbotten, att man ställer 
sig bakom Norrtåg 2040 – en tågvision. 

Norrtåg har, tillsammans med de fyra nordliga länen, tagit fram Norrtåg 2040. En 
inriktningsplan för utvecklingen av den framtida regionala tågtrafiken i norra 
Sverige. 

Syftet har varit att skapa en samsyn för detta utifrån de förändringar som 
planeras i form av större infrastrukturinvesteringar och den långa framförhållning 
som krävs för att anskaffa tillräckligt med fordon för att klara försörjningen de 
kommande 15–20 åren. 

Planen skickades före sommaren 2023 på remiss. Samtliga län ställde sig bakom 
de viktigaste delarna i planen som blev ett visionsdokument i stället för ett 
strategidokument. 

Ambitionen är att inriktningsplanen ska ligga till grund för andra kommande 
beslut om exempelvis fordonsanskaffning och framtida trafikutveckling.  

Sammanträdesplan för regionfullmäktige 2025 
Regionstyrelsen föreslår att regionfullmäktige beslutar: 

- Aprilsammanträdet föreslås återgå till att genomföras som ett 
tvådagarssammanträde samt med en separat dag för gruppdagen. 

- Septembersammanträdet föreslås att genomföras i Skellefteå. 

Fullmäktiges sammanträdes tillkännages på regionens anslagstavla minst en vecka 
före sammanträdesdagen. 

Regionstyrelsen  föreslår att regionfullmäktige beslutar att sammanträda följande 
datum 2025: 

• 25 februari (gruppdag 24 februari) 

• 23–24 april (gruppdag 22 april) 

• 17 juni (gruppdag 16 juni) 

• 23 september (gruppdag 22 september) 

• 11–12 november (gruppdag 10 november) 

Motion om införande av barnskyddsteam 
Hans-Inge Smetana (KD) och Betty-Ann Nilsson (KD) föreslår att hälso- och 
sjukvårdsnämnden ska få i uppdrag att införa barnskyddsteam vid länets alla 
sjukhus samt att vårdpersonalen fortsatt löpandes ges fortbildning för att tidigare 
upptäcka tecken på barn som far illa samt om hur anmälningsplikten ska 
tillämpas. 



 
 
 
 
 

Av motionssvaret framgår att hälso- och sjukvården i Västerbotten står idag 
utanför nationell och internationell samverkan då regionen inte har 
barnskyddsteam. Norrlands universitetssjukhus är det enda universitetssjukhus 
som inte har barnskyddsteam. 

Barnskyddsteam är resurskrävande och har i övriga regioner inte bedömts kunna 
inrymmas i ordinarie verksamhet. När barnskyddsteam införts har det alltid 
föregåtts av politiskt beslut samt att resurser har tillförts. 

2021 gav regionfullmäktige hälso- och sjukvårdsnämnden ett uppdrag att utbilda 
barnrättsombud och bygga en struktur kring deras uppdrag. I strukturen finns en 
kompetensgrupp som bevakar kunskapsområdet barnrätt och planerar 
utbildningsinsatser i dialog med barnrättsombuden.  

Idag finns 218 barnrättsombud inom regionen. De finns vid alla basenheter utom 
en och det finns även 6 barnrättsombud på Axlagården. 

Regionen har sedan ett antal år en webbutbildning ”Vera” om barn som far illa 
samt om orosanmälningar. Utbildningen, som ska uppdateras, är tillgänglig för 
alla och syftar till att öka personalens kunskap. 

Bedömningen är att meduppdateringen av webbutbildningen samt det stöd som 
kommer att finnas i COSMIC kopplat till riktlinjer så finns ett grundstöd för 
vårdens personal att ta del av vid orosanmälningar.  

Gällande återkommande utbildningar till all personal kring orosanmälningar av 
barn som misstänks fara illa bedöms behovet av grundkunskap vara tillgodosett. 
Varje verksamhet behöver ta ansvar för vidare kompetensutveckling kopplat till 
lokala behov. 

Frågan om barnskyddsteam behöver utredas vidare innan det är möjligt att införa 
dem. 

Regionstyrelsen föreslår att regionfullmäktige anser att motionen anses besvarad 

Motion om att minska regionens behov av lokaler 
Nicklas Sandström (M) föreslår i en motion till regionfullmäktige att regionens 
lokalytor ska kunna minska på sikt med 15 procent i allmänhet (exklusive 
operationssalar) samt 30 för administrativa ytor. 

Av motionssvaret framgår att onödig lokalyta är varken bra för klimatet eller för 
plånboken, men avyttrar regionen på fel grunder eller på ett ogenomtänkt sätt är 
det patienten som drabbas. För att se vinsterna av ombyggnationer måste det 
hållas ett långsiktigt perspektiv. Regionen måste bygga och renovera lokaler som i 
så stor utsträckning som möjligt kan samnyttjas av olika verksamheter. 

Regionstyrelsen föreslår att regionfullmäktige beslutar att avslå motionen. 

Motion om att införa DIS (Dynamiskt inköpssystem) 

Hans-Inge Smetana (KD) med flera föreslår i en motion till regionfullmäktige att 
man ska införa ett dynamiskt inköpssystem i Region Västerbotten. 2023. 
Motionärerna beskriver DIS som ett dynamiskt inköpssystem som är en helt 



 
 
 
 
 

elektronisk metod för upphandling. Systemet liknar en vanlig upphandling med en 
snabbare process. 

Av motionssvaret framgår att DIS är inte ett ytterligare system som behöver 
införas utan DIS är ett styrt upphandlingsförfarande som regionens befintliga 
upphandlingssystem E-avrop kan hantera. DIS används redan inom regionen. 

Regionstyrelsen föreslår att regionfullmäktige beslutar att motionen anses 
besvarad. 

Motion om att ratificera den uppdaterade europeiska 
deklarationen för jämställdhet mellan kvinnor och män 
Maria Kristoffersson (C) föreslår i en motion till regionfullmäktige att man 
ratificerar den uppdaterade europeiska deklarationen för jämställdhet. 

Region Västerbotten har redan undertecknat den europeiska deklarationen för 
jämställdhet mellan kvinnor och män under 2020. Under 2021–2023 har 
deklarationen uppdaterats och motionären föreslår att ratificera den nya 
uppdaterade europeiska deklarationen för jämställdhet mellan kvinnor och män. 

Av motionssvaret framgår att ett underlag för att ratificera den europeiska 
deklarationen för jämställdhet mellan kvinnor och män på lokal och regional nivå 
har skrivits fram. Det går upp för beslut i regionfullmäktige i juni 2024. 

Regionstyrelsen föreslår att regionfullmäktige beslutar att motionen anses 
besvarad. 

Motion om att sluta finansiera hijab 
Petter Nilsson (SD) har lämnat in en motion till regionfullmäktige om att regionen 
ska sluta finansiera hijab till regionfullmäktige. Motionären skriver att hijab är ett 
religiöst plagg som står för hedersförtryck samt att det också finns ett ekonomiskt 
perspektiv då regionen befinner sig i ett tufft läge. Det föreslås därför att regionen 
inte ska erbjuda hijab. 

Av motionssvaret framgår att en förutsättning för att vårdens organisation ska 
klara sitt uppdrag, är att den respekterar såväl patienter som anställdas behov 
och förutsättningar. I det ingår att tillhandahålla funktionella arbetskläder utifrån 
de behov som finns. 

Regionstyrelsen föreslår att regionfullmäktige beslutar att motionen avslås. 

Övriga ärenden som behandlades på sammanträdet, för mer 
information se protokoll 
7. Uppföljning av införandet av framtidens vårdinformationsstöd, FVIS 

15. Yttrande över remiss SOU 2024:8 Livsmedelsberedskap för en ny tid 

20. Folkhögskolornas ekonomiska över- och underskottshantering 

22. Redovisning av donationsstiftelser 2023 

23. Regionstyrelsens uppsikt över hälso- och sjukvårdsnämnden 



 
 
 
 
 

24. Förstärkt uppsikt av regionens bolag verksamhetsåret 2023 

25. Regionstyrelsens generella uppsikt av hel- och delägda bolag 2023 

28. Fullmäktigeberedningarnas arbete delår 1 

29. Borgensåtagande Reginafordon 9035 

30. Borgensåtagande refinansiering av Reginafordon 9062 

31. Reviderad förbundsordning för Kommunalförbundet Skandionkliniken 

32. Budgetram för 2025 för kommunalförbundet Skandionkliniken 

35. Regelverk och tillämpningsanvisningar för sjukresor 

36. Årsredovisning samt beslut om ansvarsfrihet 2023 för kommunalförbundet 
Svensk Luftambulans 

37. Årsredovisning och beslut om ansvarsfrihet 2023 för kommunalförbundet 
Avancerad Strålbehandling 

38. Årsredovisning 2023 och beslut om ansvarsfrihet för Norra 
Sjukvårdsregionförbundet 

39. Beslut om ansvarsfrihet för Samordningsförbundet Skellefteå-Norsjö 2023 

40. Beslut om ansvarsfrihet för Samordningsförbundet Södra Lappland 2023 

41. Beslut om ansvarsfrihet för Samordningsförbundet Umeåregionen 2023 

 


